
4. čtvrtletník 2023

Vážení a milí spoluobčané,
Po roce tu máme opět Vánoční svátky.
Období, kdy bychom měli zapomenout 
na starosti a užívat si vánoční atmo-
sféru plnými doušky.

Setkání s nejbližšími, smích, vánoční 
cukroví a samozřejmě vánoční pohád-
ky či purpura, to vše nás během Vánoc 
doprovází.

Neopakovatelná atmosféra včetně 
dárků se nedá zapomenout. 
Radujme se i z maličkostí a to nejen 
během vánočních svátků, ale během 
celého roku.

Jménem obecního úřadu a celého 
zastupitelstva obce Hořátev Vám přeji 
vánoční svátky plné pohody, lásky, víry 
a úspěšné vykročení do nového roku 
2024.

Martin Richter, starosta
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FINANČNÍ UKAZATELE SRPEN - LISTOPAD 2023

Příjmy obecního rozpočtu (hlavní položky)

Výdaje obecního rozpočtu (hlavní položky)

Ze zastupitelstva obce konané 8.11.2023

Matěj Přibyl, místostarosta 

Celkové příjmy v období srpen–listopad činily 2023 činily 4,567 mil. Kč.

Celkové výdaje v období květen–červenec 2023 činily 7,930 mil. Kč.

Stav bankovních účtů k 30.11.2023: 16 370 000 Kč.
Stav bankovních účtů k 01.01.2023: 18 260 000 Kč

*pro větší přehled jsou jednotlivé hodnoty zaokrouhleny. 

POLOŽKA ČÁSTKA

Daň z příjmu fyzických osob 960 000 KČ

Daň z příjmu právnických osob 740 000 KČ

Daň z přidané hodnoty 2 520 000 KČ

Daň z hazardních her 50 000 KČ

Daň z nemovitosti 50 000 KČ

Dotace na herní prvky 247 000 KČ

POLOŽKA ČÁSTKA

Oprava mostku u ZŠ 347 000 KČ

Rekonstrukce šaten a sociálních zařízení MŠ 1 700 000 KČ

Instalace kamerového systému a docházkového systému MŠ 160 000 KČ

Oprava sálu hostince 245 000 KČ

Pořízení vysavače na listí 70 000 KČ

Nákup tvrdého palivového dřeva 163 000 KČ

Rekonstrukce kotelny a oprava kotle 800 000 KČ

Rekonstrukce zasedací místnosti OÚ 120 000 KČ

Pořízení vyřezávaného dřevěného Betlému 220 000 KČ
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Martin Richter, starosta

Zastupitelstvo obce Hořátev schvaluje:
1) Usnesení č. 40/2023 Program dnešního zasedání ZO.

2) Usnesení č. 42/2023 hodnocení finančních prostředků v částce 8 000 000,-Kč výše
popsaným způsobem.

3) Usnesení č. 43/2023 Prodej pozemku parc. č. 10/102 o výměře 90 m2 dle GP 781-31/2023 za 
nabídkovou cenu p. Bouši v částce 400 Kč/m2. Veškeré náklady na GP a právní služby bude 
hradit p. Bouša.

4) Usnesení č. 44/2023 Zpracování a podání žádosti o poskytnutí dotace s firmou Uno Society 
s.r.o. v částce 28 000 Kč s odměnou 2% z výše přiznané dotace.

5) Usnesení č. 45/2023 Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a dohodu o 
umístění stavby č. IZ-12-6003619/VB-01 NB a IZ-12-6003619/D-02, Hořátev, přeložka VN

Zastupitelstvo obce Hořátev neschvaluje:
1) Usnesení č.41/2023 Zhodnocení peněz odložit a oslovit další banky

Zastupitelstvo obce Hořátev bere na vědomí:
1) Zastupitelstvo obce Hořátev přijalo platnost referenda v otázce těžby štěrkopísku
na k.ú. Hořátev 

2) Rozpočtová opatření č.8/2023 a č.9/2023

3) Schválení dotace stř. krajem ve výši 638 729,- Kč.

Svoz komunálního odpadu
Poplatek za svoz odpadu 2024
600,- Kč/osoba/rok - poplatek se 
vztahuje také na vlastníka nemovitosti, 
který vlastní nemovitosti v obci, ve 
které není hlášena k trvalému pobytu 
žádná osoba - za takovou nemovitost 
je poplatek ve výši 600 kč/rok.
Slevu 50% může uplatnit senior 65+ 
žijící sám v nemovitosti. Tzn. výsledná 
cena je 300 kč/rok.

,,Poplatek musí být uhrazen do 29.2. 
2024, do této doby platí známka z 
roku 2023.“

Vodné a stočné
Cena pitné vody a vody 
odkanalizované od 1.1.2024, pro 
koncového spotřebitele bude 
navýšena pouze o 2%, a to v 
důsledku zvýšení DPH z 10% na 
12%. 

Vyhlášená cena od 1.1.2024

Cena vody pitné 1 m3 – 44,77 
Kč (cena je uvedena včetně 12% 
DPH)

Cena vody odkanalizované 1 m3 
– 68,88 Kč (cena je uvedena vč. 
12% DPH)roku 2023.“

Pes
Poplatek je vybírán 
na základě obecně 
závazné vyhlášky o 
místních poplatcích. 
Poplatek je stanoven 
ve výši 150 Kč za 
každého psa.

Poplatky v roce 2024
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Martin Richter – starosta

Sobota 2.12. se nesla ve znamení 
rozsvícení našeho nově 
zasazeného vánočního stromu 
a odhalení dřevěného betlému 
v životní velikosti. Pojďme si to, 
ale vzít od začátku.

Vánoční stromy byly zasazeny 
21.4.2023. Celé léto probíhala 
pravidelná zálivka a věřili jsme, 
že se stromy uchytí. Povedlo se. 
Zdobení proběhlo p.Zahálkou 
týden před samotnou akcí. 
Netrvalo dlouho a začali jsme 
připravovat stavbu a přesun 
celého betlému. Vše se povedlo 
a my už se těšili až si budeme 
moci říct legendární hlášku: ,,Já 
mávnu a ty pustíš“.

V den samotné akce se bohužel 
stalo něco, co nikdo z nás 
nečekal. Napadlo neuvěřitelné 
množství sněhu a konstrukce 
betlému nevydržela. Jen díky 
rychlému zásahu skvělého 
obecního týmu a dvou občanů 
Hořátve se povedl zázrak a vše 
bylo vyřešeno.

Samotná akce začala malým 
jarmarkem, kde bylo možné 
si zakoupit výrobky, které byly 
vyrobeny přímo v naší vesničce. 
Jednalo se o medové výrobky 
p.Čvančary, domácí čaje a 
výrobky od paní Pincevičové, 
pletené čepice, něco na zub a 
další. Nedílnou součástí byly i 
výrobky z naší základní školy, 
které měly neuvěřitelný ohlas. 
Za vším stojí paní Čepičková, 
které moc děkujeme. Je potřeba 

Rozsvícení vánočního stromu a odhalení
dřevěného betlému v životní velikosti

také zmínit naší jednotku hasičů 
SDH Hořátev. Ti pro Vás od rána 
připravovali výborné občerstvení 
v podobě domácí gulášové 
polévky, grilovaných klobás, ale 
hlavně také svařáku, který byl v 
této zimě velmi potřeba.

Kostel praskal ve švech a to bylo 
znamení, kdy mohlo odstarovat 
kulturní pásmo. Vše začalo 
úvodním slovem pana starosty, 
který na samotném závěru 
popřál krásné zasněžené Vánoce 
a do nového roku mnoho zdraví. 
Mateřská škola je nastoupena 
a svým pásmem připravena na 
přednes naučených básní. Poté 
následovala základní škola, která 
nezůstala pozadu a připravili 
si taktéž vánoční písničky a 
básničky. ZŠ i MŠ patří veliké 
díky za krásné přednesy. Byl to 
neuvěřitelný zážitek, který se 
povedl i díky paním učitelkám z 
MŠ a ZŠ.

Čas plyne a jako voda. Je přesně 
17:29 a z dálky slyšíme... 10... 3, 2, 
1 ... Hořátev právě rozsvítila svůj 
nový vánoční stromeček. 

Stromeček krásně zářil a v 
doprovodu sněhových vloček 
nebylo lehké odtrhnout oči. 
Společně se přesouváme k 
betlému, kde je naprostá tma. 
Nic není vidět, ale opět slyšíme 
5, 4, 3, 2, 1 a? Betlém se rozzářil 
a v doprovdu velkého potlesku 
jsme si mohli začít vychutnávat 
neskutečný pohled. Zájem o 
betlém byl enormní..

,,Dřevěný betlém byl vyřezán 
za podpory obce Hořátev a 
dalších sponzorů.

Cena betlému - 227.500 kč

Sponzoři:
Fresenius Kabi - 25.000 kč
Reklamy Richter - 30.000 kč
Lesy Novák - 39.000 kč
PZ Elektro - 10.000 kč
Kimm Invest - 10.000 kč
Biomedica - 10.000 kč
Centec - 10.000 kč
Instalatérství Kříž - 5.000 kč

K 11.12.2023 bylo celkem 
vybráno 139.000 kč. Vážíme si 
pomoci a moc děkujeme za 
finanční podporu.“

Dopíjíme poslední svařák, 
dojídáme poslední klobásy a 
na řadu přichází naše oblíbená 
činnost... úklid...

Všem, kdo se podílel na 
přípravách nebo jakkoliv přiložil 
ruku k dílu, patří veliké díky, 
protože bez Vás pomocníků a 
vlastně i bez Vás návštěvníků, 
by to nebyl tak náááááádherný 
podvečer.

Za rok opět naviděnou při této 
akci.
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Lampiónový průvod

Akční podzim v Hořátvi začal říjnovým tvořením podzimních košů dne 14.10.2023, kde si každý účastník 
mohl vytvořit svůj podzimní koš dle své fantazie. Výsledek jednotlivých košů byl neuvěřitelný. 

Další akcí, byl lampiónový průvod za záchranou ,,víly Lampiónky“. Průvod měl být původně v pátek 
3.11.2023, bohužel z důvodu špatného počasí byl přesunut na neděli 5.11.2023. Sešlo se neuvěřitelné 
množství dětí, kteří měly krásné lampióny. Akce startovala před místní knihovnou a končila před 
kostelem, kde se povedlo díky tajnému zaříkávadlu vysvobodit ,,vílu Lampiónku“ ze sváru zlého 
čaroděje.

Tvoření podzimních košů

,,AKČNÍ PODZIM V HOŘÁTVI“
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Pečení posvícenských koláčů proběhlo dne 5.11.2023, kde se sešlo 10 šikovných žen z naší vesničky. 
Celou akcí provázela zkušená kuchařka paní Petrášková, které patří velké díky. Tyto koláče jste mohli 
ochutnat dne 11.11.2023 při příležitosti otevření svatomartinských vín před Evangelickým kostelem v 
Hořátvi.

,,Tvoření jako tradice.“ To bylo nedělní odpoledne 26.11.2023
Troufáme si říct, že i z této akce se stane a vlastně stává krásná tradice, která k Vánocům 
patří. Tvoření adventních věnců je za námi a nás velmi těší Váš zájem. Sešlo se neuvěřitelné 
množství šikovných žen a dětí. Děkujeme všem, kdo s touto akcí pomáhal. Ať už se samotnou 
přípravou, pomáhání během akce, ale i paní instruktorce, která celou akci režírovala.

Pečení posvícenských koláčků

Tvoření adventních věnců

Martin Richter – starosta

,,AKČNÍ PODZIM V HOŘÁTVI“
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Dlouho jsme přemýšleli, jakou další akci 
si pro Vás připravíme. Celá myšlenka se 
zrodila při návštěvě místního vinařství 
Krejčík a Novák, kdy jsem byl pozván na 
degustaci vín přímo z naší vesničky. Slovo 
dalo slovo a akce byla na světě.

Víno máme zajištěné, ale co dál? Takový 
posvícenský koláček k zakousnutí to by 
byla paráda. Tuto myšlenku jsme vypustili 
v podobě plakátu a zanedlouho bylo 
přihlášeno dostatek místních žen, kteří se 
o pečení posvícenských koláčků postaralo. 

K vínu bezpochyby patří domácí uzené a 
klobásky. Ještě, že máme v naší vesničce, 
tak šikovné lidi. Toho úkolu se zhostil 
p.Doležal. Víno, koláčky i domácí uzené 
bylo potřeba nejdříve ochutnat, aby jsme 
mohli říct: ,,Tak to je bomba!“.

Máme tu sobotu 11.11. a jdeme na to. 
Stavění stanů. příprava okolí a je to tu...
otevíráme první SVATOMARTINSKÉ VÍNO 
a celou akci prohlašujeme za zahájenou.

Pečení posvícenských koláčků - tým 
skvělých žen z naší vesničky
Vína - vinařství Krejčík a Novák
Domácí uzené a klobásy - Josef Doležal
Pomocné práce se stavbou - jednotka 
hasičů SDH Hořátev a obecní zaměstnanci

Vám všem a dalším nejmenovaným velké 
diky.

Otevření a ochutnávka svatomartinských vín 

Martin Richter – starosta
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Tereza Brucknerová, knihovnice

Spolek důchodců a jejich vánoční tvoření  
Každé setkání v hostinci si chceme něčím 
zpestřit. Musí to být něco u čeho se dá povídat 
a nebo si dát něco dobrého k pití nebo ke 
kávě. To když nějaká šikovná kuchařinka 
napeče. Takže v září  jsme si vyrobili něco na 
parádu. Z korálků z Preciozy jsme si navlékli 
krásné barevné náramky. V říjnu jsme se 
pustili do výroby podzimní dekorace. Většinu 
zaujala výroba malých svícinků. Potěšilo mě 
s jakou nedůvěrou se do toho pustili, ale pak 
spokojeně odcházeli s hotovým výtvorem 
domů. V listopadu jsme se pustili do navlékání 
vánoční hvězdičky opět z korálků. Někteří byli 
nadšení z toho,že si takové ozdoby pamatují z 
dětství. 

Listopad je také ve znamení našeho posvícení. 
Některé se zúčastnily pečení koláčů, některé 
se objevily i na taneční zábavě. Většina se ale 
účastnila tzv. Zlaté, kde si krásně zazpívala při 
harmonice.

Letošní rok jsme zakončili vánoční besídkou se 
stromečkem. Ke kávě jsme ochutnali cukroví, 
pak i dobré masíčko. V tombole jsme si rozdali 
dárečky, některé i vlastnoručně vyrobené. 
Rozešli jsme se s přáním krásných vánoc.

Všem spoluobčanům přejeme krásné vánoce 
a v novém roce hodně zdraví a štěstí.

Děkujeme zastupitelstvu obce, že myslí na 
starší občany a podporuje jejich aktivity.

Drahomíra Hroudová 
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Sokol Hořátev
 Letošní rekonstrukce nám posunula 
termín začátku cvičení na konec září, ale i tak se 
zadařilo a my jsme se v hojném počtu sešli jak 
na úterních hodinách, kdy cvičí naši nejmenší, 
tak na středečních hodinách, která je věnována 
starším dětem.
 Hrajeme společně hry, věnujeme se 
gymnastice, atletice, míčovým hrám a společně 
rádi trávíme čas pohybem.
 V listopadu proběhl v Poděbradech závod 
v TeamGym. Je to hudební skladba na koberci 
a na přeskoku. Zúčastnili se 2 družstva závodící 
za Sokol Hořátev a v kategorii 0 cinklo zlato 2x, 
jak v Župním přeboru tak v přeboru ČOS. Druhé 
družstvo starších dívek kategorie II do 16ti let 
vyhrálo 1x 1. místo (Župní přebor) a 1x 3.místo 
(přebor ČOS).
Ježíšek u nás v Sokole naděloval předčasně a 
přinesl nám novou atletickou sadu, kterou jsme 
již vyzkoušeli a těšíme se, jak se díky ní budou 
zlepšovat naše osobní rekordy.
 Ráda bych závěrem poděkovala manželům 
Richterovým, paní Jiřince Skořepové a Lubošovi 
Duškovi za jejich čas strávený cvičením s dětmi.
 Všem přejeme Krásné Vánoce, dětem 
bohatého Ježíška a v novém roce hlavně hodně 
zdraví.
Mirka Zahálková

Rychlé šípy Hořátev
Rychlé šípy si Vás dovolují pozvat na dva 
turnaje, které se odehrajou v místním 
hostinci v Hořátvi.
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Fotbalisté Hořátve mají chuť
Hořátev - Fotbalisté SK Hořátev zakončili 
podzimní část sezony na sedmé příčce, 
což je řadí do první poloviny tabulky. Ve III. 
třídě skupiny A se tak výsledkově postarali o 
příjemné překvapení. Od nové sezony z pozice 
trenéra mužstvo vede Petr Krejčík, kterému 
významně pomáhá Jiří Hrdlička. „Před startem 
soutěže bych toto umístění jednoznačně 
bral,“ uvedl nový trenér Petr Krejčík. Ten se o 
celém průběhu posledních měsíců rozpovídal 
obšírněji.

Je radost pracovat s týmem, který mám chuť 
zlepšovat se. Nejprve musím poděkovat 
Jiřinovi, je to moje tzv, pravá ruka. S velkou 
intenzitou si připravuje tréninky a věnuje 
týmu spoustu času. My máme v některých 
věcech hodně odlišné názory, ale je cítit, že se 
vzájemně respektujeme, neboť se naše dlouhé 
rozhovory a rozbory vždycky přiblíží nějakému 
společnému vyústění. Jsem moc rád, že nám to 
takto funguje.

Moc si vážíme všech lidí okolo týmu. Jejich 
práce mnohdy není vidět, ale bez nich by fotbal 
v Hořátvi rozhodně nebyl tam, kde je teď.

Co se týče podzimní části, tak z mé strany 
převažuje spokojenost s předváděnou hrou 
nad výsledky. Určitě budu vždycky spokojenější, 
když se prohraje a každý hráč může odejít se 
vztyčenou hlavou, že na hřišti nechal vše. Měli 
jsme pár zápasů, kde jsme body poztráceli, 
naopak byly utkání, ze kterých jsme odcházeli 
bodově spokojenější, než bychom si zasloužili. 
Takový je fotbal a musíme to umět přijmout. 
Celkově se nám hraje lépe s mužstvy, které 
chtějí hrát fotbal, a nejen nakopávat balóny. 
Nám více sedí hra v aktivním bloku. S 
přehráváním soupeře máme problém, nedaří 
se nám většinu zapasu tvořit a nutit protihráče 
k chybám v soustavném tlaku.
Největší radost mám z nadšení a práce většiny 
kluků v týmu. I díky soudržnosti kabiny a 
zvýšené účasti na trénincích se pak vše řeší a 
připravuje lépe. 

Druhou stranou je šířka kádru. Do podzimní 
části zasáhlo více jak dvacet hráčů, což je 
extrémní číslo. Jednou věcí je kvalita a druhou 
počet použitelných fotbalistů k jednotlivým Petr Krejčík, trenér A týmu

zápasům. Na hřišti může v jednom okamžiku být 
pouze jedenáct z nich, a tak je logické, že né všichni 
jsou vždy spokojeni se svým vytížením. Mám z toho 
radost, nevadí mi někoho posadit a druhý týden 
naopak. Od toho tu jsem a svoji roli jsem přijal. 
Když se zpětně ohlédnu, tak bylo i dost věcí které se 
nepovedli. Naopak mám vždy vnitřní radost, když 
se něco povede i hráčům, od kterých to ostatní 
tolik nečekají. Každý z kluků by rád omezil některé 
někdy až hloupé poznámky „fanoušků“, které často 
slýchávají zejména při domácích zápasech. Zároveň 
všichni vědí, že to k vesnickému fotbalu patří.

Myslím, že nejdůležitější je opravdu ten pocit být 
součástí party, ve které se ti fajn dýchá, vracíš se do 
ní s radostí, rád se vrátíš za kamaráda, který právě 
neuspěl v souboji s protivníkem. To jsou hodnoty, 
kterých bychom se měli držet. Ani jeden z nás 
nemůže myslet na tituly, zájem médií, ale na tom 
svém písečku si kus té vesnické slávy můžeme 
uzmout.
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SDH Hořátev
Poslední čtvrtletí letošního roku bylo pro 
dobrovolné hasiče neméně nabité. Mladí hasiči 
se nyní, mimo konce závodní sezóny a menší 
oslavy k jejímu ukončení, pilně věnují teoretické a 
fyzické přípravě. Pro tento účel využíváme mimo 
jiné i místní sokolovnu, za což tímto sokolům 
moc děkujeme.

Vedoucí mladých hasičů si ve dnech 16. – 19. 
11. 2023 vyrazili prodloužit, nebo získat novou 
kvalifikaci vedoucího mladých hasičů na výjezdní 
školení do Přibyslavi pod hlavičkou našeho 
okresního sdružení. V průběhu školení se 
účastnili teoretické výuky, nácviku potřebných 
praktických dovedností a na závěr před komisí 
úspěšně složili zkoušku. Tímto gratuluji našim 
novým vedoucím, jmenovitě Kláře Mikové a 
Šimonu Beitlerovi, a moc děkuji stávajícím 
vedoucím za jejich dosavadní pilnou práci.

Dobrovolní hasiči též pořádali či spolupracovali 
na několika akcích pro obec. Za vyzdvižení 
určitě stojí posvícenská zábava na sále místního 
pohostinství, kde byla kromě živé hudby 
připravena i bohatá tombola. Hojná účast úspěch 
této akce jen podtrhuje. Dále hasiči spolupracovali 
při rozsvěcení obecního vánočního stromu, kde 
pro občany zajišťovali prodej občerstvení, teplých 

NÁBOR MLADÝCH HASIČŮ

Děti ve věku 4-15 let, které zajímá práce hasičů, 
chtějí se věnovat požárnímu sportu a zdravému 
pohybu v super partě.

Od Ledna 2024 rozšiřujeme náš kolektiv.

Telefonní spojení 602 813 419 nebo 608 227 021

nápojů a poskytnutí přístřešků k organizaci akce. 
Poslední nemalou úlohu mělo pět členů sboru, 
kteří se 5. 12. převlékli za čerty, anděla a Mikuláše 
a na objednávku dorazili zkontrolovat hodné a 
možná někde i trochu zlobivé dětičky.

Poslední událostí, která se týká výjezdové jednotky, 
bylo vyhlášení poplachu krajským operačním 
střediskem HZS Středočeského kraje 25. 11. v 
odpoledních hodinách pro událost „požár – odpad, 
ostatní“. V odpovídajícím časovém limitu vyjelo 
družstvo v počtu 1+5 k události, která se nacházela v 
blízkosti zástavby u rybníka Hliňovka. Provedeným 
průzkumem bylo však zjištěno drobné pálení 
materiálu za dozoru majitele. Událost byla tedy 
kvalifikována jako planý poplach a zasahující 
jednotky se mohly vrátit zpět na své základny. 
Byť zde nešlo, jak se později ukázalo, o ohrožení 
života, zdraví nebo majetku, tak událost prověřila 
funkční mechanismy a schopnost jednotky vyjet v 
požadovaný čas v dostatečném počtu zasahujících.

Závěrem bych chtěl za dobrovolné hasiče popřát 
krásné prožití svátků vánočních a poklidný vstup 
do Nového roku plného zdraví, štěstí a úspěchů.

Za SDH a výjezdovou jednotku hasičů Hořátev,
Jiří Krátký ml.
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Družina základní školy Tříkrálová sbírka
Jak jistě víte, tak v sobotu 2.12.2023 u nás proběhla 
akce rozsvícení vánočního stromečku a při té 
příležitosti se konal i malý jarmark, kde bylo 
možné si zakoupit výrobky, které se za dohledu 
paní Čepičkové vyráběly v družině základní školy. 
Návštěva této akce byla veliká a i díky Vám se 
povedlo vybrat neuvěřitelných 10.300 kč. Když k 
tomu přidáme částku 3.560 kč, která se vybrala při 
tvoření adventních věnců, tak se vybralo celkem 
13.860 kč.

Částka se rozdělila a byla použita pro charitativní 
účely. Přikládáme certifikáty, kam peníze odešly.
Moc děkujeme Všem, kdo přispěl do tohoto 
balíčku.

Vážení čtenáři a občané Hořátve,

v pátek 5.1.2024 mezi 13.00 a 15.00 se bude 
konat v Hořátvi Tříkrálová sbírka, ke které jsme 
se rozhodli se školní družinou připojit.

Tříkrálová sbírka je pro Farní charitu v 
Nymburce. Sbírka pomáhá lidem, kteří se 
ocitnou v nouzi, bez 
přístřeší. Zajištuje jim základní hygienické 
potřeby, jídlo – teplá polévka v poledne, 
v zimním období ohřátí se. Dále zajišťuje 
například pomoc při hledání zaměstnání, 
azylový dům a i lékařské ošetření pokud je 
třeba.  

Více informací najdete na https://nymburk.
charita.cz/

Martin Richter, starosta

Hana Čepičková ve spolupráci
s Jitkou Skalníkovou

ZACHRÁNĚNÁ ZVÍŘATA

4 . 1 2 . 2 0 2 3

částkou 6 930,-

podpořili z výdělku vánočního stánku 
a vánočního tvoření věnců v Hořátvi

W W W . S T A N I C E H U S L I K . C Z

 V ZÁCHRANNÉ STANICI HUSLÍK

DĚKUJEME!

Děti a pedagogové ze ZŠ Hořátev, 
tvořiví rodiče, obec Hořátev 

a účastníci vánoční akce

Děkujeme!

Díky Vašemu daru v hodnotě 6 930 Kč můžeme

• zajistit antibiotika pro 20 pacientů trpících 
tuberkulózou,

• vyčistit dostatek vody pro 500 lidí na měsíc,
• pořídit materiál na výrobu dětských protéz 

ruky přímo na míru pro 4 malé pacienty,
• a k tomu všemu ještě zajistit léčbu malárie 

pro 120 dětí. Třídenní léčba jednoho 
malého pacienta totiž stojí pouhých 10 Kč.

Poděkování patří dětem ze ZŠ Hořátev, pedagogům, 
tvořivým rodičům, obci Hořátev, všem zákazníkům 
vánočního stánku a těm, kteří přispěli během 
tvoření vánočních věnců. 

Sylva Horáková
ředitelka Lékařů bez hranic© Pierre-Yves Bernard/Lékaři bez hranic
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Předvánoční čas v MŠ
Hráběbraní na naší školkové zahradě s rodiči 
spojené s opékáním buřtů. 

Výlet do skanzenu v Přerově nad Labem. Dýchla 
na nás vánoční atmosféra a lidové tradice. 

Jako každý rok nás do školky přišel navštívit 
Mikuláš, anděl a čert.
Velké poděkování patří firmě Fresenius Kabi za 
nadílku dětem.

Návštěva Hálkova divadla v Nymburce pohádka 
,,Sušenky pro čertici“. 

Chtěly bychom Vám popřát krásné a klidné 
vánoční svátky a do nového roku 2024 pevné 
zdraví.
     Kolektiv MŠ

Pečení vánočních perníčků s dětmi. 

Předvánoční tvoření s rodiči. Tímto chceme 
poděkovat paní Martě Hůlové za skvělou 
organizaci a nápady. 
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Předvánoční čas ve skupině cvičenek žen
Vánoční atmosféra nakazila i naše 
cvičenky. Jako každým rokem se 
na konci sezóny loučíme vánoční 
besídkou.Přineseme si bohaté 
občerstvení a vypravujeme si zážitky, 
které jsme spolu za celý rok zažily. 
Letos jsme si večer oživily vánočními 
zvyky a tradicemi. Každá si nějaký zvyk 
připravila a předvedla. Takže jsme 
házely pantoflem , stály pod stolem 
na sekeře,pouštěly lodičky, ochutnaly 
vařenou čočku. Vyrobily jsme si 
dekoraci z jablíčka, na které jsme 
napíchaly kŕížaly ,pomerančovou kúru, 
rozinky a zelené větvičky. Program 
jsme zakončily zpěvem koledy Tŕi 
králové ve slušivých kostýmech.

Aby toho nebylo málo, tak jsme 
se vydaly do Prahy na akci „Světla 
vyprávějí“. Prošly jsme celým 
areálem ,který byl plný krásných 
světelných efektů. Ochutnaly jsme 
svařák a přemístily jsme se ke krásně 
nasvětlenému Karlovu mostu. Pak  
ještě na Staroměstské náměstí  na 
vánoční stromeček. Odjížděly jsme v 
pozdních hodinách příjemně vánočně 
naladěni.

Možná, že to vypadá, že toho moc 
nenacvičíme. Ale není to pravda. 
Cvičitelka Martina nás dovede 
vyhecovat k náročným výkonům. 
Věnuje nám spoustu svého volného 
času. Musí na každé cvičení i když se 
jí tŕeba nechce. Doma si připravuje 
sestavy, které pak cvičíme při příjemné 
hudbě. Na zmíněné besídce jsme ji 
všichni poděkovaly malým dárkem a 
náhrdelníkem ze zlatých medailí. Díky 
moc jsme rádi, že se nám tak věnuješ. 

Všem přejeme krásné pohodové 
vánoce v kruhu svých blízkých a v 
novém roce hodně zdraví a štěstí. 

Drahomíra Hroudová 
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 ,,HOŘÁTEVSKÝ“ příměstský 
tábor v roce 2024

První ,,HOŘÁTEVSKÝ“ příměstský tábor, který 
měl velmi dobré ohlasy, nás přesvědčil o tom, že 
má smysl právě tyto aktivity dělat. S radostí Vám 
oznamujeme nový termín našeho tábora, který 
bude ve znamení INDIÁNSKÉHO léta a bude v 
termínu 12. - 16.8.2024.

Do 31.3.2024 mají při registraci přednost děti, kteří 
bydlí zde v Hořátvi. Od 1.4.2024 se může hlásit 
kdokoliv. Hlavní vedoucí bude naše ,,knihovnice“ 
Tereza Brucknerová, která se na Vás už teď moc 
těší.

Těšit se můžete na tvoření indiánských čelenek, 
malování na obličej nebo na indiánské váření 
kotlíkového oběda.

Vánoční přání

24.12.
13-16 hodin

Horátevský kostel

Až půjdete na procházku, za příbuznými či 
kamarády, přijďte si poslechnout vánoční 
koledy, vychutnat si svařák a čaj.

Popřejeme si krásné vánoce 
a půjdeme vyhlížet ježíška.
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Knihovna Hořátev
Můžete se těšit na ,,bohatý“ rok 2024

Obnovená obecní knihovna má za sebou první 

tři měsíce svého fungování, které si knihovnice 

nemůže vynachválit. Za tu dobu se podařilo 

knižní fond rozšířit o 250 titulů, zejména darů 

od čtenářů a občanů obce, za což jim patří velké 

díky! Knihovna tak nyní disponuje tisícovkou 

knižních svazků, desítkami audioknih a 

několika deskovými hrami, které je možné si 

taktéž absenčně vypůjčit. Připomínáme, že 

aktuální nabídku knih si můžete prohlédnout 

z pohodlí domova skrze online katalog, který 

je přístupný na webu obce. I nadále knihovna 

přijímá knižní dary novějšího data vydání a v 

pěkném stavu. 

Na rok 2024 připravuje knihovna ve spolupráci 

s obcí Hořátev řadu akcí, ať už kulturních či 

vzdělávacích. Začátkem roku se můžete těšit 

například na přednášku s klinickou logopedkou 

o vývoji a podpoře řeči u předškolních dětí, 

dětský karneval nebo první ročník Noci s 

Andersenem. 

Jedna akce startuje ale již v letošním roce. 

Knihovna se zapojila do projektu „Odlož mobil 

v knihovně“, který poběží až do 1. 4. 2024. 

Cílem projektu je zvýšit povědomí o třídění 

vysloužilých elektrozařízení. Nefunkční nebo 

nepoužívané mobilní telefony můžete od 

pondělí 18. 12. odevzdávat na sběrném místě – 

obecním úřadě nebo v otevírací době knihovny 

přímo v ní. Odevzdáním telefonu se zapojujete 

do slosování o poukázky na nákup knih nebo 

volné vstupenky do památek ve Středočeském 

kraji. Zároveň podpoříte i místní knihovnu, která 

může vyhrát peníze na nákup knih nebo akce 

pro veřejnost. Jako bonus přispěje pořadatel 

akce 10 Kč za každý odevzdaný telefon na 

aktivity Jedličkova ústavu. 

Knihovna se v letošním roce otevře naposledy 

ve středu 20. prosince, od 3. ledna bude 

pokračovat ve standardním režimu – pondělí 

a středa od 17 do 19 hodin. Jménem knihovny 

přeji všem čtenářům krásné Vánoce, mnoho 

knih pod stromečkem a do roku 2024 spoustu 

přečtených řádků. Těším se na Vás v roce 2024! 

Tereza Brucknerová, knihovnice

Mobilní telefony odevzdávejte do boxů na sběrných místech
Podrobné informace jsou k dispozici   –  na sběrném místě 

–   nebo na  www.odlozmobil.cz

ODEVZDEJ 
vysloužilý 

mobilní telefon 
v knihovně

Pomozte nám zvýšit povědomí o třídění vysloužilého elektrozařízení.

vyhodnocení a předání výher proběhne  v dubnu 2024

NEJÚSPĚŠNĚJŠÍ KNIHOVNA
s největším počtem vybraných mobilních telefonů získá

Vybrané telefony budou odborně rozebrány a recyklovány.

A VYHRAJ 
poukázku na nákup knih 
za2000 Kč

www.odlozmobil.cz www.cervenekontejnery.cz

1. 12.          –1. 4.  20
23

20
24

Za každý odevzdaný mobil  se přispěje 10 Kč na dobročinnost.

na nákup knih
na drobné investice
na akce pro veřejnost15 000 Kč 

ww
w.
od
lo
zm
ob
il.
cz

nebo volné vstupenky do památek ve Středočeském kraji
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Přání v adventu
Postupným rozsvěcením světel v 
adventu, v protipohybu k prodlužující 
se noci v přírodě, si připomínáme naději 
světla odjinud, ne z nás samotných. 
Naději, že se svět nepropadne do 
temnoty, protože „světlo svítí ve tmě, ale 
tma ho nepohltila“, jak napsal na začátku 
své knihy evangelista Jan. Podobným 
symbolem je vánoční betlémská hvězda, 
to nečekané světlo z nebe, které všechny 
udivilo. Ve vánočním příběhu je ta hvězda 
orientačním znamením, které vede k 
nečekanému místu, do vesnice kdesi na 
periferii velkých dějin, k narození dítěte, 
jež se však překvapivě stalo záchytným 
bodem Boží lásky k lidem.

V dějinách jistě nebylo období, kdy by 
lidé nepotřebovali naději k tomu, aby 
překonali nejrůznější těžkosti a rány, 
které přicházely – od chudoby a nemocí, 
přes války a jiné pohromy. Po nějaké 
době, kdy se v našem koutu světa mohlo 
zdát, že jsme se mnohému z toho vzdálili, 
opět trápení světa zažíváme zblízka.

V adventní a vánoční, sváteční době, 
jsme možná v pokušení tohle vše od 
sebe alespoň na čas odstrčit, zavřít oči i 
uši a udělat si „pohodu s rolničkami“.

Můžeme však také uvážit, že to vánoční 
poselství, které my jsme si jen těmi 
rolničkami opentlili, je vlastně slovo 
do nepohody. Jak už jsem řekla, je 
to svědectví o světle Boží lásky, které 
„svítí ve tmě“, tmě navzdory, ale „tma je 
nepohltila“. A můžeme si připomenout 
zkušenost, kterou jistě všichni máme, 
že z nepatrných počátků mohou vyrůst 
velké věci. A to, co je zlé a ohrožující, může 
být překonáno vzájemností, soucítěním 

spojeným s odvahou, a tak proměněno 
ve věci šťastné.

Svátky jsou příležitostí k přáním. Tak si 
přejme dobré věci navzájem – od samého 
začátku adventu a nejen do Vánoc.

Přejme si, abychom neotupěli. Abychom 
si udrželi schopnost soucítit s postiženými 
– třeba jako když jsme za covidu vymýšleli 
dárky z vděčnosti pracovníkům v 
nemocnicích, či pomáhalia povzbuzovali 
lidi izolované od života v ústavech. Nebo 
podruhé, když ukrajinští občané prchali 
ve velkém počtu do bezpečí k nám 
a my jsme byli hrdí na to, že u nás jim 
to bezpečí poskytnout můžeme. Je to 
přece dobrý zážitek, když lidé přetvoří 
šok z nějaké rány do radosti. Přejme si … 
bylo by toho ještě dost. Přání, když se s 
nimi postavíme před Boží tvář, mohou 
přejít v modlitbu.

Jménem hořátevské kazatelské stanice 
srdečně zvu do kostela k vánočním 
bohoslužbám na Štědrý den i na Boží 
hod vánoční od 8:30. A každou jinou 
neděli ve stejný čas. Rádi vás přivítáme!

Požehnané svátky narození Pána Ježíše 
Krista a naději v jeho nový příchod
přeje farářka Českobratrské církve 
evangelické, Kateřina Roskovcová
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,,Rádi Vás tu uvidíme!“
Vážení Hořátevští,
Fresenius je jednou z několika firem, které 
mají svůj provoz v Technologickém parku 
Hořátev na okraji obce. Možná bychom 
mohli zmínit, že kromě provozu zde máme 
registrované i sídlo, což má pozitivní spojitost 
s daňovými/rozpočtovými dopady pro obec 
a jsme tomu rádi. Zaměstnáváme více než 
550 lidí, z toho 50 lidí je přímo z Hořátve. 
To jsou desítky rodin, jimž pomáháme s 
příjmovou stránkou hospodaření domácích 
rozpočtů. 

V dubnu u nás 
proběhl Den 
o t e v ř e n ý c h 
dveří a širokou 
veřejnost jsme 
zvali také na 
Odběry krve. 
Ty jsou pro 
nás symbolem smysluplnosti naší výroby. 
Ročně se v Hořátvi vyrobí miliony setů pro 
odběr a zpracování krve a dárcovské dny 
jsou příležitostí si uvědomit, že naše výrobky 
prostě pomáhají v té nejdůležitější oblasti, 
při záchraně zdraví. Jsme hrdí obzvláště 
na prvodárce, kteří u nás získali svůj první 

odznak kapky 
krve. Věříme, 
že jsme jim 
započetí cesty 
Dárce krve 
d o s t a t e č n ě 
zpříjemnili a 

budou v této cestě, pokud zdraví dovolí, 
pokračovat co nejdéle. Shánět 50 dárců, kteří 
nejsou po nemoci, operaci, transplantaci, 
tetování, očkování nebo dovolené v malarické 
oblasti, bývá výzva a vždy si oddechneme, 
když můžeme výjezdnímu týmu ÚVN 
termín v Hořátvi potvrdit. Máte-li „dárcovské 
úmysly“, sledujte naše stránky (www.

facebook.com/FreseniusKabiHoratevCZ/), 
ať Vám neuteče příští termín. 

Rádi Vás tu uvidíme!

Dění v obci nám není cizí a rádi bychom 
nadále spolupráci rozvíjeli. V letošním roce 
jsme například poprvé uskutečnili Podzimní 
kino a bylo nám ctí některé z Vás na akci 
přivítat, ať už na dopoledním dětském 
promítání nebo na večerní oddychovce. 
S radostí jsme poslali několik „krabic s 
překvapením“ do tomboly Posvícenské 
zábavy a o Mikuláši také balíčky pro děti do 
místní Mateřinky. V neposlední řadě jsme 
se také rozhodli přispět na dřevěný Betlém, 
který bude zdobit Hořátev ve vánočních 
časech po mnoho dalších let.  

Dovolte nám popřát Vám klidné Vánoce a 
hlavně hodně zdraví do nového roku!
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AKTUÁLNÍ STAV PROJEKTŮ

Pošlete nám ho na starosta@horatev.cz
Hořátevský zpravodaj je od 1.12.2022 hrazen z financí obce Hořátev.

Šéfredaktor: Martin Richter Grafická úprava, sazba: Martin Richter‚ Hořátev 17, 289 13 Zvěřínek, tisk: Boftisk s.r.o.
E‑mail do redakce: starosta@horatev.cz. Tisk a distribuce: 19. 12. 2023

MÁTE PŘÍSPĚVEK, KTERÝ CHCETE MÍT VE ZPRAVODAJI?

Přehled projektů - aktuální stav

51 Rekonstrukce ,,MÁRNICE" na hřbitově

47 Vybudování části chodníku školka/sokolovna

48 Přístavba patra nad MŠ

49 Obrubníky podél hlavní silnice - od kostela směrem k 
Čermákům (aut. Zastávka)

50 Rekonstrukce odpočinkové zóny u ,,Poděbradky"

4.12.2023 - Řešeno s projektantem. Domluveny úpravy a čekáme na 
nové zpracování.

4.12.2023 - Řešeno s projektantem. Domluveny úpravy a čekáme na 
nové zpracování.

44 Stodola u hospody - stav objektu

45 Cyklostezka Hořátev - Nymburk

46 Parkování podél sokolovny - hlavní silnice

16.8.2023 - Zadáno projektantovi - prověřuje možnosti a poté 
začneme připravovat PD.

16.8.2023 - Prvotní schůzka s projektantem, čekáme na výstup.

21.8.2023 - Situace poslána paní Nollové - čekáme zda můžeme udělat 
jako údržbu a opravu.

16.8.2023 - Provedena obhlídka se statikem, čekáme na výstup a poté 
budou započaty udržovací práce.

30.11.2023 - Schůzka s projektantem a KSÚS. Domluvené představy. 
Čekáme na projekt.

26.9.2023 - Máme první podklady. Budeme postupně řešit a sbírat 
podklady.

1.11.2023 - Rekonstrukce přední části dokončena.

28.6.2023 - Projekt hotov, realizace bude společně s kmunikací ,, u 
Poupáku"

16.8.2023 - Zadáno projektantovi - prověřuje možnosti a poté 
začneme připravovat PD.

28.6.2023 - Vybírání vhodných míst pro vybudování dvou 
odpočinkových zón.

26.9.2023 - Budeme řešit na pracovní poradě 18.10.2023

4.12.2023 - Probíhá podpis sousedů

1.11.2023 - Spuštěn testovací provoz.

16.8.2023 - Řešeno s projektantem, čekáme na výstup.

Nový nápad, který zatím nebyl projednán.

16.8.2023 - Budou osloveny firmy - v jakém stavu odvodnění je a co 
by stálo vyčištění.

22

25 Plot hospoda/Vlachovi

26 Plot hospoda/Kučerová

31

27 Nová obecní identita - nové logo a manuál

23 Koupě nové komunální techniky

28 Rekonstrukce kuchyně ZŠ a MŠ

34 Úřední elektronická deska

24 Směna pozemku - Kvíz/Obec Hořátev

29 Oprava šachet odvodnění obce z roku 1950

30 Oprava / čištění kanálů odvodnění obce

32 Rekonstrukce sálu hospody

33 Rekonstrukce zasedací místnosti OÚ

Nové www stránky

26.9.2023 - Předání kotelny. Nátopná zkouška provedena na 
výbornou.

28.8.2023 - Zabezpečení předáno

1.8.2023 - Probíhá komunikace s občany.

1.11.2023 - Společné řešení v možnosti odkupu tohoto pozemku od 
Sokola Hořátev.

21.6.2023 - El. Deska nainstalována. Již aktivní.

4.12.2023 - Na ZO 13.12.2023 bude vybrána dodavatelská firma.

21.2. Komunikace s panem Kvízem - o směnu či případný prodej 
pozemku nemá zájem

17.5.2023 - Zrealizováno - vícenáklady z důvodu nepřesného projektu 
a tím i následné posunutí šachty

4.12.2023 - Na Zo 13.12.2023 bude vybrána zhotovitelská firma.

1.11.2023 - Referendum ukončené.

28.6.2023 - pozastaveno. Vyřeší starosta sám.

Veřejné osvětlení  - modernizace celá obec

Propustek mostku u č.p. 221 (Málkovi)

8

10 Střecha a budova SDH 16.8.2023 - Zadáno projektantovi. Čekáme na výstup zda rekonstrukce 
či novostavba.

11 VRT

12.5.2023 - Poslání finální PD

9 Chodník u č.p. 19, 20 6.1.2023 - Poptány firmy na realizaci. Zatím se realizovat nebude.

4.12.2023 - čekáme na nové informace z kraje

12

3

Kotelna - interiér - projekt

4.12.2023 - Posláno v el.podobě

 Odhad ceny byl vypočítám orientačně firmou Petr Zahálka a ověřen 
firmou Skuhrovec 

31.8.2023 - Předáno firmou Prostav s.r.o.

1

2

Veřejné osvětlení - projekt

13 Komunikace u Poupáku ,,U"

14 Stání na auta u sokolovny - ulice 21.8.2023 - Situace poslána paní Nollové - čekáme zda můžeme udělat 
jako údržbu a opravu.

7 Kotelna - střecha a další zednické práce 11.9.2023 - Stavba dokončena

6

Kotelna - rekonstrukce kotelny6A

16.8.2023 - Geologický průzkum proběhl velmi dobře. Sledování 
hladiny vody s okolními studnami do 2/2024.

16.8.2023 - Geologický průzkum proběhl velmi dobře. Sledování 
hladiny vody s okolními studnami do 2/2024.

18

Multifunkční hřiště - Sokolovna - projekt 1.8.2023 - Kompletní projekt je připraven. Začínáme hledat vhodnou 
dotaci na realizaci.

CEMEX

4.12.2023 - Odeslány smlouvy o smlouvě budoucí schválené na ZO 
8.11.2023

Přeložení VVN parc.č. 872/9

4.12.2023 - Čekáme na aktuální cenu pozemku, kde bude stát 
multifunkční hřiště.

4.12.2023 - předělání projektu na: místní komunikace a rekonstrukce

17A

15 Zpevněná plocha ke hřbitovu

4 Požární nádrž PD

5 Rybník Hliňovka PD

21 Vjezdy - celá hlavní ulice Zvěřínek/Písková Lhota

19A Rekonstrukce koupelen a chodby MŠ - projekt

19B

16

19 Rekonstrukce koupelen a chodby MŠ - realizace

Sokolovna - fasáda

17 Multifunkční hřiště - Sokolovna - realizace

20

38 Chodník od Gálů po Pincevičovi + přechod

36 Dřevěný betlém v životní velikosti

37 Odvodnění Březinovi č.p. 237

35 Kanalizační a vodovodní přípojka - obecní parcely 26.9.2023 - Dokončeno

 1.11.2023 - Betlém dokončem. Kolem 16.11. bude dovezen. 

14.4.2023 - Bylo zaměřeno p.Douděrou. Projekt hotov.

26.9.2023 - Rekonstrukce dokončena. 

Knihovna

Kanalizační a vodovodní přípojka SK Hořátev

14.9.2023 - Rekonstrukce je dokončena a MŠ  je plně v provozu.

3.9.2023 - Slavnostní otevření knihovny

19.4.2023 - Podepsána objednávka - žádost o dotaci

4.12.2023 - Probíhá podpis sousedů

Rekonstrukce koupelen a chodby MŠ - dotace

Zabezpečení kamery MŠ 

39 Lavičky - odpočinkové zóny směrem k výrovce

40 Pořízení nádob do domácnosti (Plast, papír, 
kompostér)

41 Vestavba bytů nad hospodu

42 rozšíření/vestavba OÚ Hořátev

43 Hřbitovní zeď

51 Rekonstrukce ,,MÁRNICE" na hřbitově

47 Vybudování části chodníku školka/sokolovna

48 Přístavba patra nad MŠ

49 Obrubníky podél hlavní silnice - od kostela směrem k 
Čermákům (aut. Zastávka)

50 Rekonstrukce odpočinkové zóny u ,,Poděbradky"

4.12.2023 - Řešeno s projektantem. Domluveny úpravy a čekáme na 
nové zpracování.

4.12.2023 - Řešeno s projektantem. Domluveny úpravy a čekáme na 
nové zpracování.

44 Stodola u hospody - stav objektu

45 Cyklostezka Hořátev - Nymburk

46 Parkování podél sokolovny - hlavní silnice

16.8.2023 - Zadáno projektantovi - prověřuje možnosti a poté 
začneme připravovat PD.

16.8.2023 - Prvotní schůzka s projektantem, čekáme na výstup.

21.8.2023 - Situace poslána paní Nollové - čekáme zda můžeme udělat 
jako údržbu a opravu.

16.8.2023 - Provedena obhlídka se statikem, čekáme na výstup a poté 
budou započaty udržovací práce.

30.11.2023 - Schůzka s projektantem a KSÚS. Domluvené představy. 
Čekáme na projekt.

26.9.2023 - Máme první podklady. Budeme postupně řešit a sbírat 
podklady.

1.11.2023 - Rekonstrukce přední části dokončena.

28.6.2023 - Projekt hotov, realizace bude společně s kmunikací ,, u 
Poupáku"

16.8.2023 - Zadáno projektantovi - prověřuje možnosti a poté 
začneme připravovat PD.

28.6.2023 - Vybírání vhodných míst pro vybudování dvou 
odpočinkových zón.

26.9.2023 - Budeme řešit na pracovní poradě 18.10.2023

4.12.2023 - Probíhá podpis sousedů

1.11.2023 - Spuštěn testovací provoz.

16.8.2023 - Řešeno s projektantem, čekáme na výstup.

Nový nápad, který zatím nebyl projednán.

16.8.2023 - Budou osloveny firmy - v jakém stavu odvodnění je a co 
by stálo vyčištění.

22

25 Plot hospoda/Vlachovi

26 Plot hospoda/Kučerová

31

27 Nová obecní identita - nové logo a manuál

23 Koupě nové komunální techniky

28 Rekonstrukce kuchyně ZŠ a MŠ

34 Úřední elektronická deska

24 Směna pozemku - Kvíz/Obec Hořátev
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26.9.2023 - Předání kotelny. Nátopná zkouška provedena na 
výbornou.

28.8.2023 - Zabezpečení předáno

1.8.2023 - Probíhá komunikace s občany.

1.11.2023 - Společné řešení v možnosti odkupu tohoto pozemku od 
Sokola Hořátev.

21.6.2023 - El. Deska nainstalována. Již aktivní.

4.12.2023 - Na ZO 13.12.2023 bude vybrána dodavatelská firma.

21.2. Komunikace s panem Kvízem - o směnu či případný prodej 
pozemku nemá zájem

17.5.2023 - Zrealizováno - vícenáklady z důvodu nepřesného projektu 
a tím i následné posunutí šachty

4.12.2023 - Na Zo 13.12.2023 bude vybrána zhotovitelská firma.

1.11.2023 - Referendum ukončené.

28.6.2023 - pozastaveno. Vyřeší starosta sám.

Veřejné osvětlení  - modernizace celá obec

Propustek mostku u č.p. 221 (Málkovi)

8

10 Střecha a budova SDH 16.8.2023 - Zadáno projektantovi. Čekáme na výstup zda rekonstrukce 
či novostavba.

11 VRT

12.5.2023 - Poslání finální PD

9 Chodník u č.p. 19, 20 6.1.2023 - Poptány firmy na realizaci. Zatím se realizovat nebude.

4.12.2023 - čekáme na nové informace z kraje
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3

Kotelna - interiér - projekt

4.12.2023 - Posláno v el.podobě

 Odhad ceny byl vypočítám orientačně firmou Petr Zahálka a ověřen 
firmou Skuhrovec 

31.8.2023 - Předáno firmou Prostav s.r.o.

1

2

Veřejné osvětlení - projekt

13 Komunikace u Poupáku ,,U"

14 Stání na auta u sokolovny - ulice 21.8.2023 - Situace poslána paní Nollové - čekáme zda můžeme udělat 
jako údržbu a opravu.

7 Kotelna - střecha a další zednické práce 11.9.2023 - Stavba dokončena

6

Kotelna - rekonstrukce kotelny6A

16.8.2023 - Geologický průzkum proběhl velmi dobře. Sledování 
hladiny vody s okolními studnami do 2/2024.

16.8.2023 - Geologický průzkum proběhl velmi dobře. Sledování 
hladiny vody s okolními studnami do 2/2024.
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Multifunkční hřiště - Sokolovna - projekt 1.8.2023 - Kompletní projekt je připraven. Začínáme hledat vhodnou 
dotaci na realizaci.

CEMEX

4.12.2023 - Odeslány smlouvy o smlouvě budoucí schválené na ZO 
8.11.2023

Přeložení VVN parc.č. 872/9

4.12.2023 - Čekáme na aktuální cenu pozemku, kde bude stát 
multifunkční hřiště.

4.12.2023 - předělání projektu na: místní komunikace a rekonstrukce

17A

15 Zpevněná plocha ke hřbitovu

4 Požární nádrž PD

5 Rybník Hliňovka PD

21 Vjezdy - celá hlavní ulice Zvěřínek/Písková Lhota

19A Rekonstrukce koupelen a chodby MŠ - projekt

19B

16

19 Rekonstrukce koupelen a chodby MŠ - realizace

Sokolovna - fasáda

17 Multifunkční hřiště - Sokolovna - realizace

20

38 Chodník od Gálů po Pincevičovi + přechod

36 Dřevěný betlém v životní velikosti

37 Odvodnění Březinovi č.p. 237

35 Kanalizační a vodovodní přípojka - obecní parcely 26.9.2023 - Dokončeno

 1.11.2023 - Betlém dokončem. Kolem 16.11. bude dovezen. 

14.4.2023 - Bylo zaměřeno p.Douděrou. Projekt hotov.

26.9.2023 - Rekonstrukce dokončena. 

Knihovna

Kanalizační a vodovodní přípojka SK Hořátev

14.9.2023 - Rekonstrukce je dokončena a MŠ  je plně v provozu.

3.9.2023 - Slavnostní otevření knihovny

19.4.2023 - Podepsána objednávka - žádost o dotaci

4.12.2023 - Probíhá podpis sousedů

Rekonstrukce koupelen a chodby MŠ - dotace

Zabezpečení kamery MŠ 

39 Lavičky - odpočinkové zóny směrem k výrovce

40 Pořízení nádob do domácnosti (Plast, papír, 
kompostér)

41 Vestavba bytů nad hospodu

42 rozšíření/vestavba OÚ Hořátev

43 Hřbitovní zeď

Čekáme na dodavatele/projektanta Vybrána firma a zadáno do realizace Již realizováno Zrušeno

Poslední strana bude nově věnována projektům obce Hořátev. Naleznete zde projekty, které se již realizovaly, 
projekty které jsou v běhu, ale třeba i projekty, které jsou zatím pouze jako myšlenky. Pokud Vás určitý projekt 
či myšlenka zaujaly, budeme rádi za společnou konzultaci. 
Vysvětlivky k tabulce:
Číslo projektu - číslo, díky kterému budeme vědět, jaký projekt řešíme. Název projektu - unikátní označení pro daný projekt/
myšlenku. Informace k projektu - aktuální stav k projektu/myšlence. Barevné rozřazení - vysvětlivky přímo v barevném 
políčku.


